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درمکتب امام

شخصیت اسلامی خود را بیابید
برادران و خواهران مسلمان من! آگاهید که تمام منافع مادی و معنوی همگی ما 

را ابرقدرت های شرق و غرب می برند؛ و ما را در فقر و وابستگی سیاسی، اقتصادی، 

فرهنگی و نظامی قرار داده اند. به خود آیید و شــخصیت اســامی خود را بیابید. 

زیر بار ظلم نروید. و هوشیارانه نقشه های شوم جهانخواران بین المللی را - که در 

رأس آن آمریکاست - افشا کنید.

صحیفه امام؛ ج10؛ ص159 | پیام به مسلمانان ایران 
و جهان؛ 7 مهر 1358

ظریف: در زمینه بدعهدی برجامی آمریکا 
 ۲نامه به موگرینی ارسال کرده ایم

وزیر امور خارجه در واکنش به نقض برجام از سوی آمریکا اظهار داشت: 
تا کنون ۲ بار با فدریکا موگرینی مسئول کمیته مشترک نامه نگاری کرده ایم. 
محمدجواد ظریف وزیر امور خارجه با اشاره به نشست دیروز کمیسیون امنیت 
ملی و سیاست خارجی مجلس اظهار داشت: این جلسه برای طرح سوال بود نزدیک 
6 تا 7 سوال مطرح شد و نمایندگان برای برخی سوالات قانع شدند و برای برخی 

قانع نشدند که احتمالا سوالاتی که قانع کننده نبود به صحن می رود.
وی ادامه داد: اعضای کمیســیون امنیت علاوه بر طرح سوال از بنده، برنامه ای 
دیگر داشتند با این حال بنده تا 5 عصر زمان داشتم تا در صورتی که فرصتی وجود 
داشت در خصوص برجام نیز صحبت کنیم اما مقرر شد که هفته آینده و در فرصتی 
دیگر در باره برجام نشست داشته باشیم. عضو کابینه دولت یازدهم به دستور رئیس 
جمهور خطاب به وزارت امور خارجه و ســازمان انرژی اتمی برای اقدام متقابل در 
خصوص نقض برجام از ســوی آمریکا اشــاره کرد و گفت: نامه ای که آقای رئیس 
جمهور نوشته اند در ارتباطات با اقداماتی است که از سوی سازمان انرژی اتمی در 

حوزه پیشران ها باید صورت بگیرد، برنامه ریزی و طراحی شود.
ظریف با بیان اینکه ساخت پیشران حوزه تخصصی است از ورود به این موضوع 
خودداری کرد و افزود: اما در حوزه ای که مسئولیت وزارت امور خارجه است، ما تا 
امروز دو نامه برای مســئول کمیسیون مشترک یعنی خانم موگرینی باشد ارسال 
کرده ایم، علاوه بر این همکاران من برای همکاران خانم موگرینی ارسال کرده اند.

وزیر امور خارجه بیان کرد: یک مورد از این نامه ها در اوایل سال یا اواسط سال 
بود منجر به تشکیل جلســه وزرای کمیسیون مشترک در حاشیه اجلاس مجمع 

عمومی در نیویورک شد، در آن جلسه بحث صورت گرفت.
وی عنوان کرد: مورد بعدی زمانی ارســال شــد که مجلس نمایندگان آمریکا 
مصوبه ای علیه ایران داشتند، در برجام ساز و کاری طراحی شده تا در مواردی که اقدام 
یکی از اعضا مغایر با توافق هسته ای باشد دنبال کند. این ساز و کار را براساس دستوری 
که رئیس جمهور دادند، ما از مسئول کمیسیون مشترک درخواست خواهیم کرد.

ظریف در خصوص تشکیل کمیسیون مشترک اظهار داشت: کمیسیون مشترک 
تشکیل خواهد شد اما ساز و کاری که در برجام دیده شده کاملا مجزا است و براساس 

آن عمل خواهیم کرد.
عضو کابینه دولت یازدهم در خصوص موضع ایران در خصوص اجرایی شــدن 
تمدید تحریم های ایسا گفت: همان طور که رئیس جمهور عنوان کرده است، ما از 
گذشته اعلام کردیم که تمدید این تحریم ها مغایر برجام است و باعث خواهد شد 
ایران از روش های قانونی که در برجام دیده شده و اقدامات دیگری که رئیس جمهور 

امروز دستور داده اند، استفاده کند.
وی همچنین در زمینه حذف زیر ساخت سانتریفیوژها عنوان کرد: در این زمینه 
ذوالنوری مسئول کمیته هسته ای کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس 
اعلام نظر کرده، نظر این نماینده درست است. گفتنی است که در ابتدای این نشست 
همانگونه که ظریف اشاره کرده است، مجتبی ذوالنوری گزارشی از بازدید برخی از 
اعضای کمیســیون امنیت ملی از فردو ارائه کرد و عنوان شد که اصل خبر تغییر و 
تحولات اساسی در فردو صورت گرفته واقعیت داشت، اگرچه مطابق برجام که باید 

سانتریفیوژها جمع می شدند؛ انجام شده بود.
وی افزود: براســاس گزارش ارائه شــده در تحول اخیر تمامی زیرساخت ها از 
جمله ستون ها، بتن های کف و تمامی امکانات آن در حال جمع آوری است و حتی 
کابل های آن را هم جمع می کردند که برخلاف برجام است، چرا که بازگشت پذیری 
را سخت می کند. منتهی مسئولین معتقد بودند که اگر جمع نکنیم، آژانس دوباره 
علیه ایران جنجال آفرینی می کند و اگر بخواهیم بازگشت پذیری داشته باشیم، این 

زیرساخت ها به کار نمی آید بنابراین خلاف برجام انجام نشده است.
تکذیبیه سخنگوی دولت تکذیب شد!

نقوی حسینی: شکایت دولت از من 
ثبت شده و قابل انکار نیست

سخنگوی دولت گفته است که شــکایتی از نقوی حسینی نشده، اما 
این نماینده مجلس با رد اظهارات وی، خاطر نشان کرد که شکایت معاون 
رئیس جمهور از او در هیئت نظارت بر رفتار نمایندگان ثبت شــده و قابل 

انکار نیست. 
محمدباقر نوبخت ســخنگوی دولت در نشســت خبری دیروز خود در پاسخ به 
این ســوال که آیا دولت از آقای نقوی حســینی نماینده مجلس شورای اسلامی به 
دلیل اظهاراتش شکایت کرده؟ گفت: خیر، هیچ شکایتی از وی توسط دولت صورت 
نگرفته است. سیدحسین نقوی حسینی نماینده مردم ورامین در مجلس که پیشتر 
از شــکایت دولت خبر داده بود، در واکنش به اظهارات سخنگوی دولت و در پاسخ 
به سؤال خبرنگار تسنیم با رد اظهارات نوبخت، گفت: آقای امیری معاون پارلمانی 
رئیس جمهور از بنده به هیئت نظارت بر رفتار نمایندگان شــکایت کرده و طبیعی 

است که این شکایت، یک شکایت حقوقی و قانونی و غیرقابل انکار است.
در بیانیه همایش امنیتی تهران تاکید شد

شکل گیری نظم امنیتی منطقه ای برپایه خوداتکایی
به جای امنیت وارداتی و عاریتی

همایش امنیتی تهران در بیانیه  پایانی تأکید کرد: با توجه به ضرورت 
شکل گیری نظم امنیتی منطقه ای براســاس خوداتکایی به جای امنیت 
عاریتی، الگوی نظم امنیتی مناسب برای غرب آسیا باید مبتنی بر مشارکت 

همه کشورهای این منطقه باشد.
کنفرانس امنیتی تهران یکشنبه 21 آذر با شعار »گفت وگو، اعتماد و همکاری 
متقابل، امنیت و پیشرفت جمعی« در محل سالن اجلاس سران برگزار شد. در این 
اجلاس رئیس  قوه مقننه، دبیر شورای عالی امنیت ملی، وزرای دفاع، اطلاعات، امور 
خارجه و کشور، رئیس  مرکز تحقیقات استراتژیک و رئیس  شورای راهبردی روابط 
خارجی به همراه تعدادی از سفرای خارجی مقیم تهران و دیگر مقامات لشکری و 
کشوری حضور داشتند. به گزارش فارس، این کنفرانس، نخستین کنفرانس امنیتی 
تهران بود که با موضوع »نظم امنیتی منطقه غرب آسیا« و با هدف شناخت منطقه 
و ارائه تحلیل از آن، تولید و تقویت ادبیات فکر و ایده، مشــارکت در تصمیم سازی، 

موجه سازی- اجماع سازی و آینده پژوهی نظم امنیتی خاورمیانه برگزار شد.
دبیرخانه دائمی کنفرانس امنیتی تهران در پایان این کنفرانس با صدور بیانیه ای 
اعلام کرد: »اولین کنفرانس امنیتی تهران در هنگامی برگزار می شود که بخش هایی از 
سرزمین های اسلامی در آتش تفرقه و عصبیت های قومی و فرقه ای جاهلانه می سوزد 
و این شرایط زمینه مناسب را برای سوء استفاده حداکثری دشمنان انسانیت به ویژه 

صهیونیسم پلید و استکبار جهانی، آمریکا فراهم ساخته است.«
اندیشمندان شرکت کننده در این کنفرانس ضمن محکوم ساختن عوامل بروز 
این شرایط اسفبار و تأکید بر ضرورت بازگشت به آموزه های اصیل اسلامی در چند 

بند اعلام مواضع و دیدگاه های خود را بیان کردند.
در نخســتین بند تاکید شده است که »تعاون و مشارکت کشورهای منطقه از 
طریــق گفت وگو، اعتماد و همکاری متقابل، راه حل نهایی درد و رنج ها، بحران ها و 
جنگ های درون منطقه و استقرار نظم امنیتی پایدار در غرب آسیا است.« و »حضور 
بیگانگان در منطقه نه تنها مشکلات امنیتی منطقه را حل نکرده و نخواهد کرد بلکه 
بر پیچیدگی و بغرنج شدن مسائل امنیتی و فروپاشی نظم امنیتی منطقه ای خواهد 
افزود.« در بندی دیگر از این بیانیه آمده است: »تاریخ این منطقه از زمان معاهده 
سایکس ـ پیکو تا امروز نشان  داده که اتکاء  و اعتماد به بیگانگان نتایج زیانباری برای 
منطقه داشته است. یکی از نتایج ملموس این اتکاء، خالی شدن زرادخانه قدرت های 
بزرگ و خزانه کشورهای منطقه به قیمت جنگ های خانمانسوز با شکل گیری صلح 
مسلح در غرب آسیا است.« همچنین »با توجه به ضرورت شکل گیری نظم امنیتی 
منطقه ای در غرب آسیا بر اساس خوداتکایی امنیتی به جای امنیت وارداتی و عاریتی، 
الگوی نظم امنیتی مناسب برای منطقه غرب آسیا باید مبتنی بر همکاری و مشارکت 

تمامی کشورهای این منطقه در همه ابعاد آن باشد.«
در همین راستا »جمهوری اسلامی ایران بعد از چهار دهه از عمر بابرکت خود 
نشان داده که فارغ از هر گونه فرقه گرایی، هیچ گاه به دنبال نظم امنیتی هژمونیک 
نبوده و همواره در پی حفظ و تحکیم انسجام اسلامی در بین ملت های منطقه برای 

استقرار نظم امنیتی منطقه به صورت درون زا بوده است.«

سخنگوی دولت: 

پرونده حقوق های نجومی 
بسته شد!

بقیه از صفحه ۲
عادل آذر رئیس  دیوان محاســبات در همین روز در گزارش دیگری گفت: 
6 نفر از مدیران بانک قرض الحســنه مهر ایران در 24 ســاعت گذشته اقدام به 

بازگرداندن اضافه دریافتی های خود به خزانه کردند.
به هر ترتیب آمار و ارقام رســمی اعلام شده از سوی نهادهای پیگیر ماجرا 
نشان از وجود حداقل 400 مدیر متخلف داشته و دارد که اکثریت اینها اضافه 
دریافت های خود را به خزانه بازگردانده اند ولی با این وجود ســخنگوی دولت 
ظهر پنجشنبه 18 آذر در جریان بازدید از ایستگاه تشکیلاتی راه آهن همدان ـ 
تهران درباره  حقوق های نجومی  گفت: از ۹۳ هزار و 470 پرونده رسیدگی شده 
تنها ۳۹7 نفر براســاس مجوزها بیش از 20 میلیون تومان حقوق داشــتند که 

مجموع آن به 2۳ میلیارد تومان می رسد.
معاون رئیس جمهور با تأکید بر اینکه اگر یک ریال دریافتی غیرقانونی توسط 
مدیران انجام شود، دســتگاه های نظارتی اعمال نظارت کرده و با آنها برخورد 
می کنند، گفت: از ۳۹7 پرونده دارای حقوق های بالای 20 میلیون تومان، چهار 

نفر حقوق غیرمتعارف داشتند.
تقلیل مدیران حرامخوار به 4 نفر در حالی از سوی نوبخت مطرح می شود که 
وی خود پیش از این، آمارهای متفاوتی از 1۳ تا 40 مدیر متخلف را ارائه کرده بود.

پرونده ای که دولت  از روز اول آن را بست!
با توجه به سابقه ای که ذکر آن رفت و نیز مواضع مسئولین دولتی از جمله 
نوبخت این مسئله عیان می شود که دولت از ابتدا دو سیاست واحد را در قبال 
حقوق های نجومی پیگیری کرده اســت، نخست آنکه میزان مدیران حرامخوار 
را تقلیل و در عین حال مبهم نشــان داده اســت از سوی دیگر نیز بر این ادعا 
همواره تاکید داشته است که حقوق های نجومی و یا به قول دولتی ها نامتعارف 

بر اساس مواد قانونی پرداخت و دریافت شده است!
از زمانی که دولتمردان یازدهم حقوق های نجومی و حرام پرداخت و دریافت 
شده را قانونی خواندند پروسه بسته و مختومه شدن پرونده این حقوق ها کلید 

زده شد. 
نوبخت در نشست خبری دیروز خود از منظر و موقعیت وکیل مدافع مدیران 
حرامخوار ورود کرده و گفته است نمی توان ۳۹7 چوبه دار برپا کرد و مدیرانی 
که به قول وی بنا به نظر دیوان محاسبات مجرم نیستند را اعدام کرد، طبیعی 
است که تاکنون کسی از اعدام هیچ مدیری ولو نجومی و حرامخوار سخن نگفته 
است خلاصه کلام منتقدین این بوده و هست که با مدیران متخلف بر اساس نوع 
و میزان تخلف آن ها برخورد شود نه آنکه این مدیران ویژه خوار که حقوق های 

چند ده و صد میلیونی گرفته اند ذخیره های نظام خوانده شوند.

نمایندگان مجلس در جلسه علنی دیروز به 
درخواست تشکیل کمیسیون ویژه تولید ملی و 

اصل 44 رأی موافق دادند.
درخواســت تشکیل کمیسیون ویژه تولید ملی و 
اصل 44 در جلســه علنی دیروز بررسی و به تصویب 

نمایندگان رسید. 
این درخواست با 144 رأی موافق ، 42 رأی مخالف 

و 6 رأی ممتنع از تصویب وکلای ملت گذشت. 
گفتنی است پیش از این و در ابتدای کار مجلس 
دهم تشکیل کمیســیون ویژه تولید ملی و اصل 44 
مطرح شــده بود که با مخالفت نماینــدگان روبه رو 

شده بود. 
مصوبات نمایندگان

نمایندگان مجلس مصوب کردند که »ســازمان 
انرژی هــای تجدیدپذیر و بهره وری انرژی« به صورت 

موسسه دولتی وابسته به وزارت نیرو تشکیل شود.
نمایندگان همچنین مقرر کردند که »ســازمان 
انرژی هــای تجدیدپذیر و بهره وری انــرژی« دارای 
شخصیت حقوقی مستقل و مرکز اصلی آن در تهران 

و حوزه فعالیت آن سراسر کشور است.
خبــر دیگر این که بر اســاس مصوبه نمایندگان 
وظایــف و امکانات ســازمان  انرژی های نــو ایران و 
سازمان بهره وری انرژی ایران به »سازمان انرژی های 

تجدیدپذیر« منتقل شود.
نمایندگان مجلس شورای اسلامی در جلسه علنی 
دیروز در جریان بررســی لایحه اساســنامه سازمان 
انرژی های تجدیدپذیر و بهره وری انرژی )ســاتبا( به 
بررسی ماده 6 آن که وظایف و اختیارات این سازمان 

را تعیین می کند، پرداخته و آن را تصویب کردند.
بر اســاس این ماده، تدویــن برنامه های کلان ، 
میان مدت و کوتاه مدت، مقررات و دســتورالعمل های 
لازم مرتبط بــا اهداف و موضــوع فعالیت و وظایف 

سازمان با تأیید وزارت نیرو و نظارت بر حُسن اجرای 
آنها از وظایف ســاتبا است.نمایندگان مجلس با 178 
رأی مثبت کلیات لایحه اساسنامه سازمان انرژی های 
تجدیدپذیر و بهره وری انرژی )ســاتبا( را به تصویب 

رساندند.
نتیجه اجلاس اوپک
 ادامه برجام است! 

نمایندگان در جلســه علنی دیروز دو سؤال ملی 
شهباز حسن پور نماینده سیرجان از بیژن زنگنه وزیر 

نفت را مورد بحث و بررسی قرار دادند.
حسن پور در یکی از این سؤالات درباره علت عدم 
اجرای کامل بند )ی( تبصره 2 قانون بودجه سال ۹4 
که در خصوص اختصاص 2 میلیون تن قیر رایگان به 

وزارت راه بود،  از وزیر نفت سؤال کرد.
همچنین وی در پرسش دیگری درباره علت عدم 
اجرای بند 5 ماده 6 قانون اجرای سیاســت های کلی 

اصل 44 قانون اساسی در وزارت نفت سؤال کرد.
زنگنه وزیر نفت با حضور در نشست علنی دیروز 
به ارائه توضیحاتی درباره این 2 پرســش پرداخت و 
اظهار داشت: قیر موجود در کشور توسط شرکت های 
خصوصی تولید می شود و وزارت نفت قیری در اختیار 
نــدارد که بخواهد آن را بــه صورت رایگان در اختیار 
دستگاه های مذکور قرار دهد و برای اجرای این حکم 
قانونی لازم است تا منابع مورد نیاز آن در اختیار شرکت 

ملی پالایش و پخش فراورده های نفتی قرار گیرد.
وی افزود: ســال گذشــته تنها حــدود 10 هزار 
میلیارد ریال در اختیار شــرکت ملی پالایش و پخش 
فراورده های نفتی قرار گرفــت و مابقی آن به عنوان 

یارانه به حساب خزانه واریز شد.
وزیر نفت همچنین تصریح کرد: تغییر در ارقام و 
ردیف های بودجه نیاز به تأیید سازمان برنامه و بودجه 
دارد و چنانچه وزارت نفت رقمی مازاد بر ارقام مشخص 

شده در بودجه برای این امر هزینه کند، باید پاسخگوی 
دیوان محاسبات و بازرسی مجامع باشد.

زنگنه در بخش دیگری از ســخنانش تأکید 
کرد: قوانین مصوب مجلس باید انعکاس بودجه ای 
داشته باشد و تا وقتی انعکاس بودجه ای نداشته 
باشد ما نمی توانیم آن را اجرایی کنیم،  همانطور 
کــه گفتم ما قیر رایگان نداریم، ما قیرفروشــی 
نداریم و تولید قیــر در اختیار بخش خصوصی 
است ، ما درآمدها را به خزانه واریز می کنیم که 
بخشی به عنوان عوارض و بخشی به عنوان یارانه 

پرداخت می شود.
وزیــر نفت در ادامه ســخنانش با بیان اینکه باید 
بررســی کنیم چگونه می توانیم این مصوبه مجلس را 
اجرایی کنیم، تصریح کرد: ما یک پول مشخصی را در 
اختیار داریم که هر جا بگویند آن را هزینه می کنیم، 
هرگونه تقسیم بندی برای صرف این پول انجام شود، ما 
آن را اجرایی خواهیم کرد،  با توجه به اینکه روال برای 
سال آینده تغییر کرده است، لذا فکر می کنم مشکلات 

در این زمینه حل و فصل شود.
وی بر همین اساس با اشاره به شرایط گازرسانی به 
استان ها،  یادآور شد: وضع برخی استان ها در گازرسانی 
مناسب نیســت، هم اکنون استان های کرمان، فارس، 
آذربایجان غربی و خراسان رضوی با شرایط نامناسب 
گازرسانی مواجه هستند؛ اگر نرُم کشور در گاز رسانی 
70 درصد پیشــرفت داشته باشد، در استان های ذکر 

شده این رقم زیر 25 درصد است.
زنگنه تصریح کرد: امســال اولین سالی است که 
نزدیک بــه 20 میلیون لیتر می توانیم گازوئیل صادر 
کنیم، اما با توجه به مشــکلات زیاد کشور شاید این 
موضوع خیلی نمود پیدا نکرده است؛ نزدیک به 8 هزار 
روستا در کشور گازرسانی شده اند که این روند همچنان 
ادامه دارد و الآن ۹0 درصد جمعیت کشور از نعمت گاز 

برخوردارند، ولی باز هم برخی استان ها در این زمینه 
عقب ماندگی هایی دارند که باید آنها را برطرف کنیم.

زنگنه در بخش دیگری از ســخنان خود با اشاره 
به افزایش ســقف ســهم تولید ایران در اوپک، گفت: 
خوشــبختانه توانستیم سقف تولید نفت کشورمان را 

افزایش دهیم که این ادامه برجام است.
گفتنی است حسن پور که از علت عدم اجرای بند 
5 مــاده 6 قانون اجرای سیاســت های کلی اصل 44 
قانون اساسی در وزارت نفت و علت عدم اجرای کامل 
بند)ی( تبصره 2 قانون بودجه سال 1۳۹4 کل کشور 
از وزیر نفت ســؤال کرده بود، پس از وعده وزیر مبنی 
بــر اعلام آخر دی ماه بــه عنوان تاریخ اجرای دو بند 

مذکور، قانع شد.
تذکرات

 و اخطارهای نمایندگان
ولی داداشــی نماینده مردم آســتارا در اخطاری 
قانونــی با تأکید بر اینکه نظارت جزو وظایف مجلس 
است، نســبت به عدم توجه هیئت رئیسه مجلس به 

سؤالات نمایندگان از وزرا انتقاد کرد.
محمدحسین قربانی نماینده مردم آستانه  اشرفیه 
نیــز در تذکری شــفاهی بــا بیان اینکــه غربی ها و 
انگلیسی ها حد و اندازه خودشان را بدانند و با دُم شیر 
بــازی نکنند، گفت: ایران با صلابت در منطقه حضور 

دارد و بر اساس منافع ملی خود عمل می کند.
سیدتقی کبیری نماینده مردم خوی در مجلس با 
تأکید بر اینکه دولت باید قرارداد با شرکت کشتی سازی 
کره جنوبی را تقدیم مجلس کند، گفت: لازم است دولت 

درباره این قرارداد شفاف سازی کند.
مصطفی کواکبیان نماینده تهران نیز در تذکری 
شفاهی گفت: امیدوارم دولت به موضوع کمیسیون ویژه 
حمایت از تولید نگاه و توجه کرده و طرح اشــتغال را 

امسال به مجلس تقدیم کند.

با رای مثبت نمایندگان

کمیسیون تولید ملی و اصل 44 تشکیل می شود

نمایندگان مجلس ضمن پافشاری بر استیضاح وزیر راه تاکید کردند: 
آخوندی کارنامه قابل قبولی نداشته و نمایندگان مجلس استیضاح  وزیر 
راه را با هدف ایجاد التیامی بــرای داغدیدگان و حادثه دیدگان قطار 

تبریز - مشهد پیگیری می کنند.
نایب رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس با اشاره به اینکه آخوندی در حوزه 
»راه« توانمندی ندارد،  گفت: نمایندگان مجلس اســتیضاح وزیر راه را با هدف 

ایجاد التیامی برای داغدیدگان حادثه قطار تبریز - مشهد پیگیری می کند.
حجت الاســلام سیدناصر موسوی لارگانی نماینده فلاورجان در گفت و گو با 
فارس با اشاره به اینکه در اظهارنظر عباس آخوندی وزیر راه پس از حادثه قطار 
تبریز - مشــهد به شخصیت ملت ایران توهین شد، گفت: عنوان این مطلب که 
حادثه دیدگان و قربانیان بیمه بوده و خسارت شان را بیمه پرداخت خواهد کرد 

از زبان وزیر راه توهین بزرگی به مردم ایران بود.
نایب رئیس کمیســیون اقتصادی مجلس با ذکر این نکته که در اکثر نقاط 
دنیا حمل ونقل ریلی امن ترین نوع حمل ونقل اســت، اظهار داشت: به رغم  این، 
هرچند وقت یک بار شاهد بروز حادثه  ای در راه ها و جاده های کشور هستیم که 

واقعاً جای تأسف دارد.
موســوی لارگانی با تأکید براینکه عملکرد آخوندی در حوزه های مسکن و 
راه قوی نبوده اســت، گفت: این به آن علت اســت که آقای آخوندی از وزارت 
مسکن و شهرســازی سابق به وزارت راه و شهرسازی آمده و لذا در بحث راه ها 

توانمندی ندارد.
وی از پافشاری استیضاح کنندگان بر استیضاح وزیر راه و شهرسازی سخن 
گفت و ادامه داد: اگر نمایندگان بخواهند به وظیفه نمایندگی خود عمل کنند 

به آقای آخوندی رأی اعتماد مجدد نمی دهند.
نماینــده مردم فلاورجان در مجلس شــورای اســلامی گفت: هر چند که 
فرصت کمی تا پایان عمر دولت یازدهم باقی مانده است اما نمایندگان مجلس 
استیضاح  وزیر راه را با هدف ایجاد التیامی برای داغدیدگان و حادثه دیدگان قطار 

تبریز - مشهد پیگیری می کنند.
آخوندی بر حوزه کاری اش  اشراف ندارد

حبیب الله دهمرده نماینده زابل نیز با اشاره به اینکه امضایش پای استیضاح 
وزیر علوم نبوده اما از عملکرد وی و مجموعه اش راضی نیســت، گفت: عدالت 
در توزیع امکانات میان اســتان های کشــور در مجموعه وزارت راه و شهرسازی 

رعایت نشده است.
وی با تأکید بر اینکه آخوندی بر حوزه کاری اش اشراف لازم را ندارد ، گفت: 
این عدم اشــراف وزیر به مجموعه تحت مدیریتش موجب بروز مشکلات فراوان 

شده است.
نماینده مردم زابل در مجلس شــورای اسلامی با اشــاره به اینکه وزیر راه 
می توانســت در موضوع تخصیص امکانات به استان های کشور بهتر از این عمل 

کند، گفت: معدل کاری آقای آخوندی و مجموعه اش را قبول ندارم.
از عملکرد وزیر راه  راضی نیستم

فریــده اولادقبــاد نماینده تهران و عضو فراکســیون امید نیز با اشــاره به 
سوءمدیریت عباس آخوندی وزیر راه و شهرسازی، اظهار داشت: طرح استیضاح 

وزیر راه هنوز به دست بنده برای امضا نرسیده است.
وی افزود: هرچند تاکنون نتوانســته ام طــرح را امضا کنم اما در مجموع از 

عملکرد آخوندی راضی نیستم و کارنامه او را خوب نمی بینم.
وزیر راه همواره دنبال سهم خواهی از روحانی بود

مردم زاهدان و عضو کمیســیون بهداشــت و درمان مجلس نیز با اشاره به 
طرح اســتیضاح آخوندی با بیش از 70 امضای نمایندگان اظهار داشت: هرچند 
قبلًا بنده به این اشاره کرده ام اما اصلًا به درد وزارت راه وشهرسازی نمی خورد.

وی با انتقاد از سوءمدیریت آخوندی در وزارت راه افزود: در حقیقت از همان 
ابتدا وزیر راه نوعی ســهم خواهی از روحانی داشت اما  ای کاش رئیس جمهور به 
جای این وزارتخانه گسترده و مهم پست دیگری به او می داد؛ چرا که آخوندی 

برای این کار ساخته نشده است.
شهریاری بر همین اساس اضافه کرد: من قبلًا هم از وزیر راه سؤال کرده بودم 
که البته قانع هم نشدم و معتقدم وی دارای سوء مدیریت در حوزه کاری خود است.
نماینده مردم زاهدان در مجلس شورای اسلامی در ادامه تصریح کرد: بنده 
همچنان بر این اعتقاد هستم آخوندی عملکرد بسیار ضعیفی دارد و در طول این 

سال ها نتوانسته موفق باشد لذا ما این طرح استیضاح را امضا کردیم.

پافشاری مجلس بر استیضاح آخوندی

نمایندگان مجلس: وزیر راه
 کارنامه قابل قبولی ندارد

دبیر کل مجمع جهانی تقریب مذاهب اسلامی از 
برگزاری کنفرانس وحدت با حضور ۲۲0 میهمان از 60 
کشور خارجی و صد شخصیت داخلی طی روزهای 
۲5 تا ۲7 آذرماه خبر داد و گفت: مراســم افتتاحیه 
این کنفرانس با حضور رئیس جمهور برگزار می شود.
به گزارش خبرگزاری رسا، آیت الله محسن اراکی، دبیر 
کل مجمع جهانی تقریب مذاهب اسلامی در نشست خبری 
پیرامون برگزاری ســی امین کنفرانس بین المللی وحدت 
اسلامی که در موزه شهدا برگزار شد، با اشاره به اینکه ما هر 
سال شاهد برگزاری با شکوه تر برنامه هفته وحدت هستیم، 
اظهار داشــت: این کنفرانس نشان دهنده آن است که موج 
ایجاد وحدت در جهان اســلام در حال گسترش است و ما 

باید از این فرصت استفاده کنیم.
وی تصریح کرد: حمله دشمن در ایجاد جنگ فرقه ای و 
ایجاد فتنه مذهبی موجی بود که امروز شکسته شده است، 
ما به دنبال وحدتی هستیم که رسول اکرم)ص( نیز به دنبال 
آن بود، در واقع ما به دنبال جریان جدیدی هستیم که باعث 
شود که برخی جریان ها انزوا گر شوند و این کنفرانس پایانی 
باشد بر موج آتش افروزی گروه های افراطی و تروریستی که 
در سوریه و عراق و سایر مناطق کشورهای اسلامی هستند.
آیت الله اراکی یادآور شــد: کنفرانس وحدت اسلامی 
امســال طی روزهای 25 تــا 27 آذرماه بــا حضور 220 
شــخصیت بزرگ جهان اسلام از سراســر جهان تشکیل 
می شــود، این شخصیت ها با حضور شان در ایران و شرکت 
در این کنفرانس همبستگی خود را اعلام می کنند و بیانگر 
یگانگی جهان اسلام هستند، زیرا شرکت کنندگان از همه 
گرایش ها و فرقه ها حضور دارند، در واقع این افراد نماینده 

تمام بافت های اسلام هســتند، همه این شرکت کنندگان 
بــا انگیزه واحد، هدف واحد، دغدغه واحد برای یکدســت 
شدن جهان اسلام کار می کنند بطور کلی برگزاری چنین 

کنفرانسی نشان دهنده وحدت است.
دبیر کل مجمع جهانی تقریب مذاهب اســلامی بیان 
داشت: مشکلات جامعه اسلامی و همچنین سرنوشت جامعه 
اســلامی به صورت سخنرانی، ایجاد مقالات و پیشنهاداتی 
ارائه می شود، در سال پیش براساس پیشنهادات که در دوره 
گذشته کنفرانس مطرح شد، ما توانستیم برخی را اجرایی 
کنیم، برای نمونه تشــکیل اتحادیه بانوان تقریبی، اتحادیه 
احزاب پشــتیبان مقاومت، تشکیل سازمان خیر اسلامی و 
تاسیس حدود چهارده اتحادیه از جمله اقداماتی است که 

انجام شده است.

وی با بیان اینکه آنچه تا به امروز انجام شده است، نتیجه 
کنفرانس وحدت دوره های پیش بوده است، گفت: از دلایل 
تاســیس کنفرانس وحدت مقابله با موضع گیری خصمانه 
و ستیزه جویانه رســانه های دشمن است که در راس آنها 
بی بی سی است که رسانه دشمن به شمار می رود و ماهیت 
رســانه ای هم ندارد و برای ایجاد نفاق در جوامع شرقی و 

اسلامی آمده است.
آیت الله اراکی خاطرنشــان کرد: در کنفرانس وحدت 
امسال از حضور 220 میهمان از 60 کشور خارجی و حدود 
100 شخصیت داخلی برجسته دعوت به عمل آمده است، 
همچنین مراســم افتتاحیه با حضور رئیس جمهور برگزار 
می شــود، روز اول کنفرانس صبح و عصر جلســه ابتدائی 
برگزار می شود و سپس نشســت ها تخصصی آغاز خواهد 

شد، همچنین جشنواره فیلم وحدت امسال برای اولین بار 
در نظر گرفته شــده است و امیدواریم این کار گام موثری 

در درون جوامع اسلامی باشد.
دبیر کل مجمع جهانی تقریب مذاهب اسلامی با اشاره به 
اینکه در محدود کردن دشمن موفق بودیم، افزود: در بسیاری 
از کشورهایی که در گذشته از وحدت نمی توانستیم حرف 
بزنیم شرایط به گونه ای رقم خورد که فضا در این کشورها 
باز شده و کنفرانس های وحدتی نیز در آن کشورها برگزار 
کرده ایم، برای نمونه در اندونزی که یکی از این کشــورها 
بود یک کنفرانس در محل پارلمان آنجا انجام دادیم و این 
نشــان می دهد که ما در حال پیشــروی و شاهد شکست 

جریان تکفیری هستیم.
وی ابراز داشــت: یکی از مهم ترین بحث های ما در 
این کنفرانس فلسطین است، کمیسیونی برای چالش های 
کشــورهای اســلامی داریم که بحث فلسطین در آنجا 
بررسی می شود و در این چند دوره اتحادیه های زیادی 
درباره فلســطین تشکیل شده اســت، در تاریخ منطقه 
برای اولین بار شــاهد تشکیل اتحادیه احزاب پشتیبان 

مقاومت بوده ایم.
آیت الله اراکی با اشاره به جریان و فرقه شیرازی، گفت: 
این جریان فکری در حدود 50 سال پیش در عراق به وجود 
آمده است و جدید نیست، مرحوم آیت الله حکیم در زمانی 
که زنده بودند در مقابل رژیم بعثی عراق ایستادند و از آن 
روز این جریان به وجود آمده تا جریان شیعه را از بین ببرد 
و اخیرا در جریان فتنه ای آنها رد پای انگلیس نیز وارد شده 
است، در کل این جریان به دنبال تخریب جوامع اسلامی و 

فروپاشی وحدت است.

آیت الله اراکی خبر داد

برگزاری سی امین کنفرانس وحدت اسلامی با حضور ۲۲0 شخصیت از 60 کشور جهان

رئیــس مجلس اعلای عراق کــه به ایران 
سفر کرده است با روسای سه قوه دیدار کرد و 
رئیس جمهور در دیدار وی مهم ترین مسئله این 

کشور را حفظ تمامیت ارضی خواند.
حسن روحانی رئیس جمهوری اسلامی ایران دیروز 
در دیدار رئیس و شماری از اعضای ائتلاف ملی شیعیان 
عراق، موفقیت های سیاســی و نظامی مردم، دولت و 
همه نیروهای عراقی در مقابله با توطئه های خارجی و 
در راس آنها تروریسم را  بسیار ارزنده دانست و گفت: 
ملــت و دولت ایران در این مبارزه، در کنار ملت های 
مظلوم منطقه از جمله عراق و سوریه خواهد بود و از 

هیچ تلاشی دراین مسیر دریغ نمی کند.
وی با اشاره به تلاش دشمنان برای ایجاد اختلاف 
میان اقوام و ملت های منطقه گفت: مخالفان وحدت 
و تمامیت ارضی عراق به دنبال این هستند که میان 
اقوام و مذاهب مردم عــراق تفرقه بیاندازند تا فضا 
برای پیشــبرد طرح های آنها مهیا شود و در چنین 
فضایی، شــکل گیری ائتلاف ملی شیعیان عراق در 
مســیر حفظ و تقویت پایه های وحدت ملی در این 
کشور با جذب همه جریان ها، اقوام و مذاهب، اقدامی 

بسیار ارزشمند است.
رئیس جمهوری تروریســم و اختلاف افکنی میان 
ملت های منطقه را دو توطئه بزرگ دشمنان خواند و 
با تاکید بر ضرورت حفظ هشیاری و وحدت مسلمانان ، 
اظهار داشــت: تردیدی نیســت که ملت های مظلوم 
منطقه و بویژه مردم عراق، با حفظ وحدت خود پیروز 

نهایی این مبارزه خواهند بود.
رئیس جمهوری با تاکید بر اینکه مسئله مهم در 
عــراق، حفظ تمامیت ارضــی و تقویت وحدت میان 
مردم این کشور است، اظهار داشت: متاسفانه اعمال 
و گفتار برخی از قدرت های بزرگ نشان می دهد که 
آنها همچنان مثل گذشــته به دنبال تفرقه افکنی در 

میان مردم عراق هستند.
»عمار حکیم« رئیس ائتلاف ملی شیعیان عراق نیز 
در این دیدار گزارشی را از شرایط جاری عراق و روند 
شکل گیری ائتلاف ملی و  طرح پیشنهادی این ائتلاف 

برای تقویت وحدت ملی در این کشور، ارائه کرد.
رئیس ائتلاف ملی شــیعیان عراق با قدردانی از 
حمایت های جمهوری اسلامی ایران از دولت و ملت 
عراق گفت: ما با توجه به علاقه مندی دو ملت، خواهان 
روابطی میان ایران و عراق هستیم که در منطقه الگو 

و مثال زدنی باشد.
دیدار با رئیس قوه قضائیه

آیت الله آملی لاریجانی ظهر دیروز در دیدار سید 

روحانی در دیدار سیدعمار حکیم:

مهم ترین مسئله عراق حفظ تمامیت ارضی است

بهره گیری از نیروی انســانی قوی و مناســب در این 
کشور تاکید دارد.

سیدعمار حکیم نیز در این دیدار با ابراز خرسندی 
از سفر به ایران ضمن اشاره به موفقیت های سیاسی 
هیئــت تحالف در ایام اخیر تصریح کرد: انســجام و 
فعالیت تحالف ملی عراق موجب شــد که بیش از دو 
سوم پارلمان به تصویب قانون حشد الشعبی رای دهند 
و در واقع این قانون با یک پوشش ملی و نه فقط شیعی 

به تصویب رسید.
دیدار با رئیس مجلس

همچنین سید عمار حکیم با  علی لاریجانی رئیس 
مجلس شورای اســلامی دیدار و گفت وگو کرد و در 
ابتدای این دیدار، با اشاره به مناسبات گرم و برادرانه 
میان دو کشــور، از تلاش و میزبانی شایسته مردم و 
مســئولین عراق در برگزاری مراسم اربعین حسینی 

تقدیر و تشکر کرد.

وی با مهم ارزیابی کــردن نقش ائتلاف ملی در 
اعتمادسازی، تحکیم و تقویت فضای وحدت و همدلی 
میان گروه های مختلــف عراق، گفت: تصویب قانون 
حشدالشــعبی، کمک مهمی به همه مردم عراق در 
جهت تقویت ثبات و امنیت این کشــور است و نقش 
مرجعیت نجف در عراق، همواره کلیدی و نجات بخش 

بوده است.
رئیس مجلس شورای اسلامی با تأکید بر اهمیت 
جایگاه عراق در منطقه و لزوم تلاش مشــترک برای 
کمک به حل مسائل و مشکلات عراق گفت: جمهوری 
اسلامی ایران همواره روابط متینی با کشورهای منطقه 
دارد و از هرگونه توسعه روابط با همسایگان و منطقه 

استقبال می کند.
وی افزود: ما بر حمایت های خود از مردم  و دولت 

عراق در تمامی زمینه ها ادامه خواهیم داد.
ســید عمار حکیم، رئیس مجلس اعلای اسلامی 

و رئیس اتحاد ملی شــیعیان عراق، با اشاره به روابط 
خوب و برادرانه میان جمهوری اســلامی ایران، عراق 
و ائتلاف ملی گفت: جمهوری اســلامی ایران و عراق 
دارای مشترکات گسترده ای در زمینه های فرهنگی، 
مذهبی، اعتقادی و منافع مشترک سیاسی و اقتصادی 

هستند و باید در این راستا گام بردارند.
ســید عمار حکیم با اشــاره بــه تصویب قانون 
حشدالشعبی گفت: تصویب این قانون، گام مهمی در 
مســیر مشارکت مردم عراق در امنیت سازی عراق به 
شمار می رود. مصمم هستیم که آزادی موصل به عامل 

مهمی برای وحدت ملی عراق مبدل شود.
رئیس مجلس اعلای اسلامی و رئیس اتحاد 
ملی شــیعیان عــراق، در پایان ایــن دیدار، از 
حمایت های جمهوری اسلامی ایران از عراق به 
ویژه مواضع حکیمانه مقام معظم رهبری، تشکر 

و قدردانی کرد.

عمار حکیم و هیئت همراه وی با بیان اینکه این هیئت 
در عراق گام های موثری در جهت بهبود شرایط این 
کشور برداشته است بر لزوم توسعه هر چه بیشتر روابط 
میان ایران و عراق تاکید و ابراز امیدواری کرد که این 
قبیل دیدارها و ارتباطات به همدلی و همگامی بیشتر 

دو کشور کمک کند.
رئیس دســتگاه قضایــی با ابراز خرســندی از 
پیشرفت های حاصله در جبهه مبارزه با تروریسم در 
عراق گفت: امیدواریم به زودی امنیت کامل در عراق 

برقرار شود.
آیت الله آملی لاریجانی افزود: با توجه به ارتباطات 
وســیعی که بین ایــران و عراق وجــود دارد انتظار 
می رود که این روابط در سطح بالاتری دنبال شود و 
قطعاً جمهوری اسلامی بر لزوم توسعه همکاری ها در 
چارچوب حفظ وحدت و اســتقلال عراق و همچنین 

پیکر پاک شهید حسن احمدی
فردا در تهران تشییع می شود

پیکر پاک شهید حسن احمدی از مجاهدان مدافع حرم فردا صبح از 
مسجد حضرت زهرا)س( واقع در خیابان مولوی تشییع می شود.

شــهید حســن احمدی از گروهان 62 گردان فاطمیون که طی عملیاتی در 
منطقه قرطانیه به شهادت رسید. این عملیات برای بازپس گیری سنگرهای نیروهای 
اســلام بود که پس از حمله شــدید گروه صهیونیستی آمریکایی داعش این شهید 
دچار موج گرفتگی انفجار می شــود و پس از آن با تیر خلاص تروریست ها به درجه 

شهادت نایل می گردد.
پس از سه ماه نیروهای فاطمیون طی 5 عملیات موفق می شوند پیکر شهدای 

آن منطقه را به عقب برگردانند که شهید حسن احمدی نیز از آن جمله است.
مراســم تشییع این شهید سرافراز پنج شنبه 25 آذر، ساعت ۹ صبح از مسجد 
حضرت زهرا)س( واقع در خیابان مولوی، خیابان صاحب جمع، کوچه شهید طاهری 

برگزار خواهد شد.


